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Els Gegants de Vilafranca es
deixen fotografiar i colorejar
Els geganters
convoquen un concurs
fotogràfic i regalen un
dibuix per colorejar

Dimecres, vigília de Corpus,
en Ferragut i l’Elisenda, com és
tradicional, van sortir pels
carrers de la vila. Els gegants
vilafranquins van ser acompan-
yats dels nans i cap-grossos en la
cercavila pels carrers del centre.

La plaça de la Vila es va
omplir de gom a gom, com si
d’un dia de Festa Major es trac-
tés, per rebre la comitiva gegan-
tera. Infants i adults van esperar
pacientment l’arribada per veu-
re’ls ballar, rebre l’obsequi d’e-
guany i berenar.

El regal d’aquesta XXIVa
diada ha estat un dibuix dels
gegants per colorejar. El present
va ser molt ben rebut pels més
petits de la vila.  

La plaça de la Vila es va omplir per veure la ballada dels Gegants. Foto: 7dies.net

El regidor Josep Ramon Sogas acompanyat d’en Jordi Bové. Foto: 7dies.net

El regal d’aquest any consistia en un
dibuix per colorejar. Foto: 7dies.net

És una de les al·lega-
cions del PP al protocol
de la Festa Major

que caldria allargar-lo més en
balls com els diables o el de
Serrallonga. 
En una altra de les propostes, el
PP es mostra partidari de mante-
nir l’actual sistema de nomena-
ment dels administradors i, per
tant, es desestimi escollir-los a
través d’un sorteig, tal i com es
recull en el document redactat
per la comissió encarregada de la
proposta de Protocol. Pel PP,
l’actual sistema garanteix que
l’equip d’administradors "sigui
compatible i puguin treballar
conjuntament".
El PP també considera que no és
necessari reduir l’itinerari de la
processó del dia de Sant Fèlix i
creu que els administradors han
de continuar firmant els contrac-
tes amb les colles castelleres i els
Falcons. Finalment, el PP també
entén que és necessari mantenir
els coets morters a l’entrada de
Sant Fèlix per no deslluir l’acte i
evitar perdre qualitat. ////

Rebuig al sorteig
d’administradors  

El grup municipal del PP a
l’Ajuntament de Vilafranca ha
presentat al·legacions a la pro-
posta de protocol de la Festa
Major, que es preveu sotmetre a
aprovació en el proper ple muni-
cipal. Segons explicava el regi-
dor Josep Ramon Sogas, la
voluntat de les al·legacions "és
fer els mínims canvis possibles i
conservar la Festa Major tal i
com està" perquè entén que "fer
una normativa rígida és contrari
a l’esperit de la Festa Major". Pel
regidor del PP, cal que el proto-
col sigui consensuat entre tots els
elements que intervenen a la
Festa Major.
En les al·legacions el PP proposa
que la designació dels nous com-
ponents dels balls de la Festa
Major quedi en mans dels matei-
xos balls. El PP, d’altra banda,
també creu, com assenyala la
proposta de protocol, que cal
establir un temps màxim de per-
manència als balls, però pensen

També creuen que no
cal tocar l’itinerari de la
processó del dia 30

De cara l’any vinent, que es
commemorarà el 25è aniversari
de la recuperació de la diada de
la vigília de Corpus, els gegan-
ters han posat en marxa un con-
curs fotogràfic. És per això que
dimecres van ser molts els vila-
franquins que van retratar la
parella més alta de la ciutat. //// Petits i grans van immortalitzar a la parella vilafranquina. Foto: 7dies.net
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